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W  Y  D  A  N  I  E      Z  A  B  R  Z  A  Ń  S  K  I  E

Redakcja oceniła wskaźni-
ki ekonomiczne, dochody 
miasta, umiejętność po-
zyskiwania środków unij-
nych, zadłużenie, inwesty-
cje prowadzone z budżetu 
oraz zdolność przyciągania 
inwestorów. Zabrze okre-
ślono jako strefę wzrostu. 
Doceniono działalność pre-
zydent Zabrza Małgorzaty 
Mańki-Szulik w zakresie 
pozyskania nowych inwe-
storów oraz powiększenia 
zabrzańskiej strefy ekono-
micznej. 
W efekcie tych działań, w 
mieście zmniejszyło się 
bezrobocie, bowiem inwe-
stycja zapewniła ponad 
300 etatów. Aby poprawić 
jakość życia mieszkańców 
w Zabrzu, modernizowa-
ny jest szpital miejski, 
przebudowany  jest 
system wodocią-
gów i kanalizacji 

– największa inwestycja w 
historii miasta. Doceniono 
również skuteczność, z jaką 
prezydent realizuje przyję-
ty przez samorząd miasta 
kierunek rozwoju i promocji 
Zabrza, jako mia-
sta tury-
s t y k i 
prze -
m y -
s ł o -
wej. 

Wysoka ocena dla
prezydent Zabrza

Oferenci mieli więcej czasu

www.ce7.pl

ZABRZE
ul. Wolności 293

tel. 32 777 - 30 -00

GLIWICE
ul. Zwycięstwa 17
tel. 32 777 - 30 -01

Zajęcia tylko w wybrane weekendy 
- bez kolizji ze studiami lub pracą

Firmy zainteresowane budową 
stadionu według pierwotne-
go założenia, mogły składać 
oferty do 28 kwietnia. Tydzień 
wcześniej, 21 kwietnia miały 
zostać otwarte oferty złożone 
w przetargu na wybór inżyniera 
kontraktu. Jednak ze względu 
na ogromne zainteresowanie 
ze strony firm chętnych do 
wybudowania nowego stadio-
nu Górnika, terminy składania 
ofert przesunięto o blisko trzy 
tygodnie. 

-- Po drodze mieliśmy święta 
i długi majowy weekend. Było 
więc trochę dni wolnych - tłu-
maczy Tadeusz Dębicki, pre-
zes spółki Stadion w Zabrzu 
zaznaczając, że zainteresowa-
nie budową obiektu jest bardzo 
duże. 
Nieoficjalnie wiadomo, że swo-
je oferty chcą złożyć również 
firmy z zagranicy. Inżyniera kon-
traktu poznamy już 12 maja. 
Tydzień później, 19 maja znany 
będzie generalny wykonawca. 

Prezydent Zabrza Małgorzata Mańka-Szulik 
zajęła 6 miejsce na 107 ocenianych w pre-
stiżowym rankingu tygodnika Newsweek, 
najlepszych prezydentów największych 
polskich miast.
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O trzy tygodnie przedłużono termin składania ofert w przetargu na wyłonienie inżyniera kontraktu 
i generalnego wykonawcy nowego stadionu Górnika Zabrze

Od rozstrzygnięcia przetargu, który 
wyłoni inżyniera kontraktu na bu-
dowę obiektu, dzielą nas godziny. 
Generalnego wykonawcę poznamy 
w drugiej połowie maja. Prace bu-
dowlane ruszą najpewniej jeszcze 
przed wakacjami, po zakończeniu 
rozgrywek ekstraklasy.

Przetarg dotyczy pierwszego 
etapu budowy stadionu, w ra-
mach którego powstaną trzy 
trybuny: północna, wschodnia 
i południowa wraz z narożnika-
mi. 

Trybuny 
będą zada-
szone, a me-
cze Górnika 
obejrzą 
24 tysiące 
widzów. 
W pierwszym etapie powstanie 
także parking i główny plac wej-
ściowy wraz z systemem kaso-
wym. Część powierzchni obiek-
tu zostanie wyodrębniona na 
działalność komercyjną, m.in. 
kioski gastronomiczne. War-
tość inwestycji wyniesie 252 

mln zł (kwota bez podatku VAT 
- red.), a jej realizacja ma trwać 
20 miesięcy. Spółka Stadion 
w Zabrzu wyemituje obligacje, 
z kolei środki na spłatę zobo-
wiązań zabezpieczono podczas 
ubiegłorocznej, wrześniowej 
sesji Rady Miasta. Zgodnie  
z podjętą wtedy uchwałą, mia-
sto co roku będzie dokapitali-
zowało spółkę kwotą 20 mln zł 
(przez okres 15 lat - red.).

Do drugiego etapu budowy, 
miasto chce zaangażować 
kapitał prywatny, co należy 
traktować jako zaproszenie 
skierowane do potencjalnych 
inwestorów. 

W czasie trwania prac, mecze 
z udziałem Górnika będzie 
obserwowała mniejsza liczba 
widzów. Władze klubu nie wy-
kluczają, że na hitowe pojedyn-
ki, będą zwracały się z prośbą  
o wynajem innych obiektów,  
w tym Stadionu Śląskiego. 

(mar)

Tak będzie wyglądał nowy 
stadion Górnika Zabrze


